
PROTOKÓŁ NR 41/18

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 12 października 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o 15:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku.

2. Analiza tematu stypendiów dla wyróżniających uczniów ze szkół funkcjonujących na teranie Miasta

Kowary.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury otworzyła posiedzenie i poinformowała o tematach

posiedzenia. Porządek  obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2  Radni  dyskutowali  o  wysokości  kwot  przeznaczonych na stypendia dla wyróżniających się

uczniów w szkołach funkcjonujących na terenie Miasta Kowary.

Ponieważ,  Miasto  Kowary  przejęło  Z.S.O.  od  Starostwa,  według  członków  komisji  Starostwo  winno

partycypować w kosztach na stypendia dla uczniów dla tej szkoły. 

Poruszano temat wynagrodzeń pracowników administracyjnych i obsługi w Z.S.O. Wynagrodzenia

tych pracowników jest bardzo małe.

Ad. 3 W sprawach różnych członkowie komisji poruszyli problem złego stanu boiska przy Z.S.O.

 Ad. 4 Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz o podniesienie płac pracownikom administracji i 

obsługi w Z.S.O. w Kowarach.

2.  Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o zabezpieczenie środków w budżecie na 2019r. na naprawę boiska 

przy Z.S.O.

3.  Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o zwiększenie środków w budżecie na 2019r. na stypendia dla 

wyróżniających się uczniów we wszystkich szkołach w Kowarach do 10 tys. zł. dla szkół podstawowych i  10 

tys. zł. dla Z.S.O.



4. Wnioskujemy do Pani Burmistrz o wystąpienie do Radnych Rady Powiatu w formie pisemnej o 

przekazanie środków finansowych na stypendia dla wyróżniających się uczniów Liceum Ogólnokształcącego i 

Szkoły Branżowej. Sprawę prosimy potraktować jako pilną w związku z pracami nad tworzeniem budżetu w 

jednostkach samorządowych.

5. Wnioski dotyczące potrzeb szkół będą zgłaszane przez Dyrektorów tych szkół.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                           Anna Klepacz


